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Protokół nr LXIV/18
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 15 listopada 2018 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 17:00.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229).
Obrady prowadził Andrzej Kopeć, Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Andrzej
Kopeć. Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są
prawomocne, w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 20
radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych.
Nieobecni na sesji byli Witold Rusak i Tomasz Scheller (lista obecności radnych w
załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o projekty
uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 i zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia WPF na lata 2018-2032 i umieszczenie ich w punktach 3 i 4.

Następnie po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza sprzeciwu, poddał pod głosowanie
poszerzenie porządku obrad o ww. punkty.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (20)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,
Agnieszka Książkiewicz, Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Ryszard Masalski,
Grzegorz Mateja, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Przemysław Pawlik, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Elżbieta
Setnicka, Dorota Zasłonka
NIEOBECNI (3)
Rafał Olejnik, Witold Rusak, Tomasz Scheller

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad LXIV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle,
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Ceremonia wręczenia Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-

Koźle”.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z

autopoprawką I.
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata
2018-2032.

5. Podsumowanie kadencji 2014-2018:
1) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miasta,
2) wręczenie podziękowań Radnym.

6. Zakończenie obrad.

Ad. 2
Ceremonia wręczenia Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć przedstawił sylwetkę wyróżnionej
tytułem osoby – pana Adama Wołkowskiego, któremu Rada Miasta na sesji w dniu 30
października br. uchwałą nr LXIII/619/18 nadała Tytuł Honorowy „Zasłużony dla
miasta Kędzierzyn-Koźle”. Wręczenia Tytułu Honorowego dokonał Przewodniczący
Rady Miasta oraz Prezydent Miasta Sabina Nowosielska. Po ceremonii prowadzący
obrady przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.3
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 wraz z
autopoprawką I.

Skarbnik Joanna Hariasz zreferowała treść projektu uchwały i autopoprawki.

Prowadzący obrady nawiązał do przesunięcia wydatków, z których wynika, że zabrane
są środki na modernizację drogi dojazdowej do przedszkola nr 5, a wprowadzone na
montaż klimatyzacji w Zespole Obsługi Oświaty i Wychowania. Zwrócił się z
pytaniem, czy w projekcie budżetu na rok 2019 są przeznaczone środki na ww.
modernizację.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że środki zostały przesunięte,
ponieważ nie da się zrealizować tego zadania i na razie nie ma zabezpieczonych
środków w nowym budżecie. Jeżeli pojawi się możliwość zrealizowania tego zadania,
wystąpią do Rady Miasta o zabezpieczenie tych środków. Podkreślił, że klimatyzacja
w ZOOiW jest niezbędna.

Andrzej Kopeć zapytał, czy procedury związane z przygotowaniem tego przedszkola
pod inwestycję już się rozpoczęły, co Wojciech Jagiełło potwierdził.

Grażyna Radka zwróciła uwagę, że nie dostała odpowiedzi na interpelację dotyczącą
częściowego braku oświetlenia na ulicy Wyspa.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że odpowiedź na interpelację
została już przygotowana i rozpoczęta procedura, żeby naprawić to oświetlenie.
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Grzegorz Mateja nawiązał do działu 921 budżetu, gdzie zwiększono wydatki w kwocie
10 tys. zł. na przygotowanie kibiców do kibicowania podczas meczów drużyny
ZAKSA. Zapytał na co konkretnie mają być przeznaczone te środki.

Wojciech Jagiełło poinformował, że chodzi o różne materiały tj. gadżety, flagi,
koszulki, formy promocyjne Kędzierzyna-Koźla.

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady
Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata
Łobodzińska, Hubert Majnusz, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Rafał Olejnik, Przemysław Pawlik, Adam Sadłowski, Elżbieta Setnicka,
Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Agnieszka Książkiewicz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja, Grażyna Radka
BRAK GŁOSU (2)
Sylwia Artuna, Ewa Odulińska
NIEOBECNI (2)
Witold Rusak, Tomasz Scheller

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr LXIV/620/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 15 listopada 2018 r.

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad.4
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata
2018-2032.

Skarbnik Joanna Hariasz poinformowała, że zmiany w WPF wynikają ze zmian w
uchwale budżetowej i dwóch zarządzeniach, które zostały podjęte 31 października i 7
listopada.

Po stwierdzeniu, że nie nikt nie zgłasza się do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Artuna, Ewa Czubek, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć,

Beata Łobodzińska, Hubert Majnusz, Halina Mińczuk, Dorota Mrówka, Michał
Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Rafał Olejnik, Przemysław Pawlik, Adam
Sadłowski, Elżbieta Setnicka, Dorota Zasłonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Agnieszka Książkiewicz, Ryszard Masalski, Grzegorz Mateja, Grażyna Radka
NIEOBECNI (2)
Witold Rusak, Tomasz Scheller

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr LXIV/621/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 15 listopada 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2018-2032

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad. 5
Podsumowanie kadencji 2014-2018:

1) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miasta,
(pisemne wystąpienie dołączone do protokołu)

Po wystąpieniu przewodniczący obrad złożył podziękowania dla Biura Rady Miasta na
ręce kierownika biura Magdaleny Słowik. Następnie oddał głos pani Prezydent Miasta
Sabinie Nowosielskiej.

Pani prezydent poinformowała, że złoży na ręce Przewodniczącego Rady Miasta list,
którego treść odczytała. Podziękowała w nim wszystkim radnym za twórczą i pełną
zaangażowania współpracę na rzecz rozwoju miasta Kędzierzyn-Koźle.

2) wręczenie podziękowań Radnym.

Przewodniczący Rady Miasta jeszcze raz podziękował wszystkim radnym, podkreślił
że ta kadencja w porównaniu do poprzednich była spokojna. Dodał, że jest to dla niego
szczególny moment, ponieważ kończy kadencję na stanowisku Przewodniczącego
Rady Miasta. Następnie wręczył radnym pamiątkowe podziękowania.
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Ad. 6
Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej
Kopeć zamknął LXIV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Andrzej Kopeć

Sesja zakończyła się o godzinie 17:00.
Protokołowała: Xymena Wąsowicz


